
Όνομα:_____________________________________________________ 

 

 

 

Οι Φωνές των Ρημάτων είναι δύο: Η Ενεργητική Φωνη και η 

Παθητική φωνή.  

Στην Ενεργητική Φωνή τα ρήματα στο Ενεστώτα τελειώνουν σε 

 –ω, π.χ. πλένω, ενώ στην Παθητική Φωνή σε –ομαι, π.χ. 

πλένομαι. 

                Η κλίση της Ενεργητικής και Παθητικής Φωνής 

         

 

              

 

 

 

 

 

 

               

Κανόνες ορθογραφίας 

 Στην Π.Φ. στο εμείς και στο εσείς βάζουμε πάντα –ε. Σε όλα 

τα άλλα πρόσωπα βάζουμε –αι. 

 Στην Ε.Φ. οι καταλήξεις –εις και –ει πάντα γράφονται σε 

έψιλον γιώτα (-ει) 
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Ενεστώτας 

Ενεργητική Φωνή Παθητική Φωνή 

εγώ ντύνω εγώ ντύνομαι 

εσύ ντύνεις εσύ ντύνεσαι 

αυτός ντύνει αυτός ντύνεται 

εμείς ντύνουμε εμείς ντυνόμαστε 

εσείς ντύνετε εσείς ντύνεστε 

αυτοί ντύνουν αυτοί ντύνονται 

-ε 



1. Να ξεχωρίσεις ρήματα της Ενεργητικής και της Παθητικής Φωνής και να τα 

γράψεις στη σωστή στήλη 

(τρέχω, παίζω, ακούγομαι, κάθομαι, τρώω, ονομάζω,ονομάζομαι, πληρώνω, 

βάφομαι, στολίζω, λούζομαι, χτενίζομαι) 

       

2. Να γράψεις δίπλα από κάθε ρήμα το αντίστοιχό του στην άλλη φωνή 
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Ενεργητική Φωνή Παθητική Φωνή 

πλένω ……………………………………………… 

………………………………………………. λούζομαι 

………………………………………………. διορθώνομαι 

γυμνάζω ……………………………………………….. 

λερώνω ……………………………………………….. 

………………………………………………. κόβομαι 

Ενεργητική Φωνή Παθητική Φωνή 



3. Να σχηματίσετε τα παρακάτω ρήματα της Παθητικής Φωνής στο α΄και 

β΄πληθυντικό πρόσωπο, όπως το παράδειγμα. 

 

λούζομαι λουζόμαστε λούζεστε 

κρύβομαι   

κάθομαι   

ακούγομαι   

ζεσταίνομαι   

απλώνομαι   

ντρέπομαι   

εύχομαι   

 

 

4. Να συμπληρώσεις τις προτάσεις με τη σωστή κατάληξη. 

 

o Είναι απρόσεχτος όταν τρώει και λερώνετ___ εύκολα. 

o «Μη λερώνετ___ τα χέρια σας», μας είπε η κυρία.  

 

o Είναι στο μπάνιο και πλέν___. 

o Εσείς πλέν___ τα χέρια σας.  

 

o Εσύ χτενίζ____ με τη χτένα. 

o Εσείς χτενίζ_____ τα μαλλιά σας. 

 

o Εσύ σηκών____ το τηλέφωνο. 

o Μην σηκών____ απότομα, γιατί θα ζαλιστείς. 
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